
 

 

 

MEMORANDUM 

 

 

 

 

 

 

DATUM 7-12-2016 

AAN Commissie MME 

VAN Gedeputeerde Verbeek-Nijhof 

DOORKIESNUMMER - 

ONDERWERP 
Korte weergave Afspraken uit overleg gedeputeerde, gemeente en Syntus met divers 
samengestelde  groep uit Leusden over gevolgen nieuwe lijnvoering 

 

Geachte leden van de commissie MME,  

 

Op donderdag 24 november heeft toegezegde vervolgoverleg plaatsgevonden met wethouder van Beurden van 

Leusden en vervoerkundige Maxim Meijers van Syntus met vertegenwoordigers van onder meer een 

belangengroep (Stichting Maatschappelijke Belangen Leusden, SP Leusden en enkele losse bewoners naar 

aanleiding van de toezegging die de gedeputeerde eerder had gedaan tijdens een overleg in september met 

dezelfde groep. Het gesprek in september was een gevolg van het inspreken van enkele mensen uit Leusden in 

de commissievergadering, waar heel weinig tijd voor het onderwerp was vanwege veel insprekers rond het 

onderwerp Maarsbergen. Insprekers voelden zich toen onvoldoende door de commissieleden gehoord. Bij deze 

wil ik u graag terugkoppelen wat we in het overleg met elkaar hebben besproken en afgesproken.  

 

In het septembergesprek had ik toegezegd nog een keer te komen praten in Leusden in aanwezigheid van de 

wethouder en de vervoerder Syntus. Immers een deel van de zorgen gaat over een kwetsbare groep mensen. De 

gemeente kan hiervoor alternatieven in het leven roepen en ook de vervoerder kan daar een rol bij spelen. Zo 

gaat de gemeente bij een welzijnsinstelling een call-center voor vervoersalternatieven starten.  

 

Het was een uitvoerig gesprek. Alle betrokkenen concludeerden aan het eind dat het een prettig overleg was, 

waar ook een aantal misverstanden bij aanwezigen uit de wereld zijn geholpen over zaken rond halteafstanden 

en redenen waarom het aanbod van Syntus op grond van het vraaggerichte PvE is zoals het is. Het was daarbij 

goed dat de deelnemers ook met elkaar het gesprek aangingen. Net als in september heb ik duidelijk 

aangegeven dat het vervoerplan 2017 (juridisch) vast staat, maar dat we wel  willen blijven kijken naar wat 

daarnaast wel mogelijk is en naar het tijdig starten van het ophalen van ervaringen voor het vervoerplanproces 

van 2018. 

 

Bij het overleg zijn daarom drie procesafspraken gemaakt over het vervolg: 

 

1)    In januari komt er een vervolggesprek met Syntus, gemeente, Regiotaxi en Buurtbus om af te stemmen wie 

welke diensten uitvoert, waar raakvlakken zitten en waarin de betreffende vervoerder juist uniek is. Het bekend 

zijn met elkaars diensten kan namelijk helpen in een betere communicatie naar gebruikers van de diensten. Actie: 

gemeente Leusden  

 

2)    In februari worden de eerste ervaringen van deze partijen met de nieuwe dienstregeling uitgewisseld met de 

gemeente Leusden en de provincie Utrecht. De provincie neemt hierbij het initiatief. Actie: Provincie 

 

3)    In maart initieert Syntus een eerste overleg om input op te halen voor het vervoersplan 2018. Actie: Syntus 

 


